
PROTOKOLL 

 

Styrelsemöte samfälligheten Papegojan 2019-10-14 

 

Närvarande: 

A: Ej närvarande (Anneli Klerestig) 

B: Peter Ståhl 

C: Susanna Wikfeldt 

D: Thorkell Snaebjörnsson 

E: Zenny Gram 

F: Arnar Hartmannsson 

G: Kristofer Hjalmarsson 

H: Ewon Wall 

 

 

FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Inga synpunkter på föregående protokoll. 

 

 

EKONOMISKT LÄGE 

Thorkell redogjorde för det ekonomiska läget. Alla årsavgifter och avgifter för 

lån till fibern är inbetalda och vi har det överskott vi hade räknat med.  

 

 

AVFUKTARE 

Länga B är nöjda med sin nya avfuktare. Under länga G däremot skulle 

Anticimex göra vissa förbättringar men det ligger t ex inte plast ända ut i 

kanterna utan det saknas bl a upp till 40 cm på båda sidor. Ewon har fått foton 

men vill ha fler för att kunna reklamera. Anticimex har aldrig förr skrivit ett 

avtal där de får utökat serviceåtagande men de är intresserade av att skriva ett 

sådant avtal med oss. 

 

 

MILJÖHUSET 

Entreprenören har fortfarande inte kommit och åtgärdat det undermåliga 

plåtarbetet. Plåtslagaren behöver komma innan den sista oktober. 

 

Nu har vi alla börjat lägga wellpapp för sig och blandar inte i matförpackningar -

tack! 😊 

 

Nyligen svämmade kärlet med tidningar över och det berodde på att det hade 

blivit fel i tömnings-frekvensen. Det skulle ha varit 14-dagars-tömning men blev 

4-veckors-tömning och detta är korrigerat nu. 



 

Vi behöver beställa tvättning av kärlen invändigt och det beslutades att vi 

beställer tvättning en gång på våren och en gång på hösten. I höst tvättas kärlen 

för mat-, metall- och pappersförpackningar. 

 

 

GATLAMPOR 

Belysningen utanför hus nr 54 slocknar sporadiskt. Reparatörer har varit här och 

bytt transformator och spole och nu får vi hjälpas åt och bevaka för att se hur 

lampan beter sig. Zenny har inte fått in någon information om framtida 

solcellslampor än. Han fortsätter att begära in offerter för att vi skall kunna 

jämför kostnaden. 

 

 

HEMSIDAN 
Kristofer hade kollat upp lite angående hemsidan och vi har den hos webhotellet 

One.com. Om vi byter leverantör blir vi mer flexibla vad gäller layout och 

funktion. Han har skissat på ett förslag som han visade styrelsen – en enkel, ren 

och trevlig layout. Det är enklare för Kristofer att börja från början och bygga en 

ny hemsida, så han har Styrelsens mandat att arbeta vidare med detta. 

 

 

COMHEM 
Eftersom avtalet upphör att gälla i mitten av nästa år så kommer ju som sagt var 

ComHem och plockar bort inkommande coax-kabel, men resterande utrustning 

är det ingen i området som har visat intresse för. 

 

 

SOLPANELER 

Intresset för solpaneler verkar svalt i området rent generellt. Solcellsleverantören 

har skickat en kostnadsbild till Peter Ståhl. Samfälligheten kan inte hindra någon 

från att göra en installation på sin egen fastighet, men solcellerna måste vara 

svarta och anpassade till taket rent estetiskt. Det vore bra om någon är beredd att 

göra en första installation som kan utvärderas. 

 

 

STÄDDAGEN 

Höststädningen avlöpte fint och smidigt. Soprummet tvättades invändigt och 

kärlen tvättades utvändigt. Detta kommer vi att göra vid varje höststädning då 

det är mycket annat som behöver göras vid vårstädningen. 

 

 

 



 

ÖVRIGT 
De fyra nya krypgrundsluckorna är beställda och kommer att monteras under 

våren 2020. 

 

 

NÄSTA MÖTE 

Nästa styrelsemöte hålls den 9/12 hos Peter Ståhl, Flintegatan 92. 

 

 

Protokollförare:  Justeras av: 

 

Susanna Wikfeldt  Ewon Wall 

 


